
برگـزاری جلسـه بررسـی اقـدامات
انجام شده توسط شرکتهای تابعه

در مجتمع مس شهربابک
 برگزاری جلسه بررسی اقدامات انجام شده توسط شرکتهای

تابعه در مجتمع مس شهربابک

به گزارش روابطعمومی شرکت خدمات بازرگانی معادن و فلزات غیر
آهنی، چهارشنبه هفتم شهریورماه جلسهای مشترک بهمنظور ارزیابی
اقدامات انجام شده توسط شرکتهای تابعه صندوق بازنشستگی مس در
مجتمع مس شهربابک، با حضور مدیران عامل ۱۰ شرکت تابعه، دکتر
علیخانی، جناب آقای نویدی دبیر مجمع نمایندگان استان و نماینده
مردم شهربابک در مجلس شورای اسلامی، جناب آقای نورالدینی سرپرست
فرمانداری شهربابک و مهندس محمودی مدیر مجتمع مس شهربابک برگزار

شد.
در این جلسه مدیران عامل شرکتهای تابعه و وابسته صندوق بازنشستگی
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مس که در مجتمع مس شهربابک فعالیت دارند منجمله شرکتهای خدمات
بازرگانی معادن و فلزات غیرآهنی، فنی مهندسی کانی مس، صنایع مس
افق کرمان، خدماتی اطلس مس کویر، معدنکاری اولنگ، همگامان مس،
حکیم مس، ارفع سازان کرمان، راهوار مس و صنایع مس نوید بابکان

نیز حضور داشتند.

مدیرعامل مؤسسه صندوق بازنشستگی شرک ملی صنایع مس ایران ضمن
معرفی صندوق بازنشستگی، به چشمانداز آینده این مجموعه اشاره کرد
و گفت: صندوق بازنشستگی مس در افق چشمانداز صندوقی پایدار،
خودکفا، توسعهیافته و عدالتمحور با تعامل مؤثر و تبدیلشدن به

موسسهای نواندیش، ارزشآفرین و خلاق است.

دکتر علیخانی ایجاد آرامش در دلهای بازنشستگان، ایجاد انضباط
مالی و اداری، مولدسازی اموال املاک و داراییها و پیگیری موارد
حقوقی و قضایی را از اهداف کلان عملیاتی مؤسسه صندوق برشمرد و
مجدداً بر ایجاد انضباط مالی و اداری تأکید کرد و گفت: تمامی
شرکتها حسابهای بانکی خود را به شهرستانهای محل درآمد منتقل
کنند؛ زیرا این امر به توسعه شهرستانهای مرتبط با مجتمعهای معدنی

کمک شایانی میکند.

ایشان همچنین اصلاح نحوهٔ جذب نیروی انسانی شرکتهای تابعه و
وابسته صندوق بازنشستگی مس در راستای تحقق هرچه بیشتر عدالت و
شایستهسالاری با لحاظ سهمیه برای فرزندان بازنشستگان مؤسسه صندوق

را بااهمیت برشمرد.

به پیشنهاد مدیرعامل مؤسسه صندوق بازنشستگی شرکت ملی صنایع مس
ایران و بهمنظور همافزایی بیشتر مسئولین شهرستانها، مدیران مجتمع
و مدیران عامل شرکتهای تابعه و وابسته صندوق بازنشستگی مس در
راستای افزایش تولید و شتابدهی به طرحهای توسعهای، مقرر شد این

جلسات بهصورت مستمر در هریک از مجتمعهای شرکت مس برگزار شود.

در ادامه این جلسه هر یک از مدیران عامل شرکتهای تابعه و وابسته
صندوق بازنشستگی مس اقدامات مجموعه خود را در مجتمع مس شهربابک
تشریح و خواستههای خود را جهت توسعه و بهبود خدمات به مدیر مجتمع

مس شهربابک و مسئولین شهرستان شهربابک ارائه کردند.

دبیر مجمع نمایندگان استان و نماینده مردم شهربابک در مجلس شورای
اسلامی نیز در این جلسه ضمن تشکر از برگزاری این جلسه، آن را در
راستای توسعه خدمات صنعتی، جذب نیروی انسانی بومی و مسئولیتهای



اجتماعی مفید تلقی کرد و خواستار برگزاری این نشستها بهصورت
مستمر در شهرستان شد.

آقای نویدی با اشاره به دقیق و هدفمند بودن اهداف کلان مؤسسه
صندوق بازنشستگی شرکت ملی مس در دوره مدیریتی فعلی، از زحمات
دکتر علیخانی در جهت مبارزه با مفاسد اقتصادی، توجه به نگرانیهای
بازنشستگان و برنامههای در دست اجرا مؤسسه صندوق بازنشستگی مس

قدردانی کرد.

در پایان جلسه مهندس محمودی مدیر مجتمع مس شهربابک و جناب آقای
نورالدینی سرپرست فرمانداری شهربابک نیز بر لزوم ایجاد دفاتر
شرکتهای تابعه مؤسسه صندوق بازنشستگی مس که در مجتمع مس شهربابک
فعال هستند، تأکید کردند و این امر را در راستای تسریع در

هماهنگی اقدامات، بااهمیت خواندند.


